

1. (EP1363512) BEVERAGE

[National Biblio. Data](#) | [Description](#) | [Claims](#) | [Documents](#)


Permanent Link/ Bookmark: 

Application Number: 02710675 **Application Date:** 18.02.2002

Publication Number: 1363512 **Publication Date:** 26.11.2003

Publication Kind : B1

PCT Reference: Application Number: AT2002000053 ; Publication Number: [Click to see the data »](#)

IPC:
 A23L 1/30
 A23L 2/52 
 A23L 1/305

Applicants:
 FRIGO PETER
 ERTL ADOLF

Inventors:
 FRIGO PETER
 ERTL ADOLF

Priority Data:
 0200053 18.02.2002 AT
 2812001 22.02.2001 AT

Title:
 (FR) BOISSON
 (EN) BEVERAGE
 (DE) GETRÄNK

Abstract: (FR) L'invention concerne une boisson comprenant un liquide essentiellement à base d'eau, qui est ajouté à entre 50 et 5.000 mg/l d'extrait de pomme de variété Granat, de préférence entre 100 et 2.000 mg/l, en particulier entre 500 et 1.000 mg/l et à entre 50 et 5.000 mg/l d'extrait de racine de yam, de préférence entre 100 et 2.000 mg/l, en particulier entre 500 et 1.000 mg/l.

(EN) The invention relates to a beverage containing a beverage liquid that essentially consists of water, whereby the beverage liquid is mixed together with pomegranate extract in a quantity ranging from 50 to 5000 mg/l, preferably from 100 to 2000 mg/l, especially from 500 to 1000 mg/l, and is also mixed together with yam extract in a quantity ranging from 50 to 5000 mg/l, preferably from 100 to 2000 mg/l, especially from 500 to 1000 mg/l.

(DE) Getränk mit einer im wesentlichen aus Wasser gebildeten Getränkeflüssigkeit, wobei der Getränkeflüssigkeit Granatapfelextrakt im Bereich zwischen 50 und 5000 mg/l, vorzugsweise im Bereich zwischen 100 und 2000 mg/l, insbesondere im Bereich zwischen 500 und 1000 mg/l und Yamswurzelextrakt im Bereich zwischen 50 und 5000 mg/l, vorzugsweise im Bereich zwischen 100 und 2000 mg/l, insbesondere im Bereich zwischen 500 und 1000 mg/l beigemischt ist.